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 Päätösehdotus 
 
  Kaupunginhallitus toteaa, että kaupunginvaltuuston päätökset 

kokouksesta 25.11.2024 ovat syntyneet laillisessa järjestyksessä ja 
päättää panna ne täytäntöön seuraavasti: 
 
§ 104 Valtuuston kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
- ei toimenpiteitä 
§ 105 Pöytäkirjantarkastajien ja kokouksessa mahdollisesti  
tarvittavien ääntenlaskijoiden valinta 
- ei toimenpiteitä 
§ 106 Kokouksen työjärjestys  
- ei toimenpiteitä 
§ 107 Talousarvio 2025 ja taloussuunnitelma vuodet 2025-2027  
- esityksen mukaisesti  
§ 108 Hallintosääntö 1.1.2025 alkaen  
- Keskustelun kuluessa valtuutettu Riitta Lonka esitti valtuutettujen 

Saku Salminen, Marko Suuronen, Ari Anttila ja Venla Avelin 
kannattamana, että hyvinvointi- ja osallisuusjaostossa on 5 
jäsentä. Keskustelun kuluessa valtuuston puheenjohtaja 
tiedusteli kokoukselta yksimielisyyttä asiasta. Kaupunginvaltuusto 
yksimielisesti päätti, että hyvinvointi- ja osallisuusjaostossa on 5 
jäsentä. 

- Keskustelun kuluessa käsiteltäessä Luottamushenkilöiden 
taloudellisten etuuksien perustetta valtuuston puheenjohtaja 
esitti, että kirjausta toimielimen sihteerin palkkiosta sovelletaan 
1.1.2025 alkaen myös nuorisovaltuuston sihteerin tehtävään. 
Kaupunginvaltuusto yksimielisesti päätti, että nuorisovaltuuston 
sihteerin palkkio on 50 % korotettu. 

- Kaupunginvaltuusto päätti 
o 1. hyväksyä hallintosäännön 1.1.2025 liitteen mukaisesti ja  
o 2. antaa hallintojohtajalle oikeuden tehdä teknisiä 

korjauksia hallintosääntöön 
§ 109 Valtuutettujen aloitteet  
- Valtuutettu Jouni Nurminen jätti aloitteet:  

o Teollisuusalueen hyötykäytön suunnittelu ja käytön 
muuttaminen  

o Valtuuston kokous Vuorenmäen koululla kevään 2025 
aikana 

o Artjärven valaisematon pyörätieosuus 



- Valtuutettu Vesa Leino jätti aloitteen: 
o Kiinteistöjen salkutus 

- Valtuutettu Pertti Laaksonen jätti aloitteen: 
o Kuivannon koulun lakkauttamisesta uudelleen 

päättäminen. 
§ 110 Valtuuston kyselytunti 25.11.2024 
- Kaupunginvaltuusto piti hallintosäänön 18 luvun 3 pykälän 

mukaisen kyselytunnin. 
- Kyselytunnilla kysymyksiä esittivät valtuutetut Harri Ovaska ja 

Marko Suuronen. Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Ville Erola 
vastasi esitettyihin kysymyksiin. Lisäkysymyksiä asioihin liittyen 
ei esitetty. 

 
 Päätös    
  
 Jakelu 


